2019 主日崇拜事奉輪值同工

	本週主日 This Sunday 06/30/2019	下週主日 Next Sunday 07/07/2019		
中文主席 English Presider	張 教	張文迪		
中文講員 English Speaker	徐肇基牧師 Rev. George Hsu	程保治牧師		
翻譯 Interpreter	潘志勤	潘志勤		
中文司琴 Pianist	張禧恩	Grace Hsu		
中文招待	姜 華,王國歡,	宋保軍,陆妍依函		
Ushers	洪绍基, 劉賢賜,	Richard S, Tony Tan		
音響/ 投影 Audio Engineer/PPT	劉砥中/樊 蓉	姜 輂/劉砥中		
托兒 Nursery	楊曉靜/李玉華,黃雯茗	武淑菊 /張葉蕾,于溢		
圖書館 Library	劉偉衡	高 琳		
分菜同工	邱鈺媛,徐實钦,	譚瑪琍,邹小萍		
Lunch Serving	林景珍,林晋红	于 溢,朱迎英		
清潔同工 Cleaning	張 毅,向 东	蔡英超,姜 华		
保安 Security Officer	姜 華(S)/宋保軍(F)	潘志勤(S)/Josh(F)		
週二 Tuesday	婦女凰契 Women's Bib∣e Study Fel∣owship			
週五 Fri. Night	青少年團契,家庭查經 Youth/Family Bible Study			

每月常费預算

宣道預算

Monthly Budget for General: \$14,000.00 Mission: \$2,500.00

Contributions 奉獻	Last Sunday 上週	Month-to-date 本月已收	May Income 收入	May Expenses 支出
常費 General	\$2, 305. 00	\$13, 248. 84	\$12, 318. 00	\$11, 195. 33
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$1, 220 . 00
宣道 Missions	\$80. 00	\$1 1, 870. 00	\$ 4, 180. 00	\$131.00
其他 Special	\$0. 00	\$0.00	\$0.00	\$ 0. 0 0

每月背诵经文 Monthly Verses - June 2019:

你们要将一切的忧虑卸给神,因为他顾念你们。(1 Peter 彼得前书 5:7)神既不爱惜自己的儿子,为我们众人舍了,岂不也把万物和他一同白白的赐给我们吗? (Romans 罗马书 8:32)

牧師 Pastor 程保治 Jeff Cheng Tel: (918) 970-0053 jeffpcheng@gmai∣.com	長老 Elder 張文迪 Wen-Dyi Chang Tel: (918) 252-4886 wendyiandlouise@gmail.com	Associate English Pastor Rev. Joshua Olds Tel: (214) 597-8573
Jerrpenengegnarr. com	wendy i and i ou i see gmail. com	iosh@iosholds.com



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church
1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108
Tel: (918) 438-6449
http://www.tulsaccc.org/

作主門徒·全心敬拜神

Be a Disciple · Worship Wholeheartedly

ORDER OF WORSHIP

June 30, 2019 9:15AM – 10:30AM

Scripture Reading:

Hanna Winsjansen

Praise and Worship

Praise Team

Visitors Welcome/Announcements/Sharing

Offering

Sermon:

Rev. George Hsu

Closing Prayer

Rev. George Hsu

English and Youth Sunday School at 10:45 AM

報告事項:

- 1. 歡迎新朋友參加主日崇拜。請大家留步到舊堂共享午餐。
- 2. 下主日 (7/7) 是每月一次的聯合聖餐崇拜, 將在早上十點四十五分 聚會。請預備心參加。
- 3. 2019 年教會的兒童假期聖經營和青少年營將與 7/22-7/26 舉行。我們希望大家預留時間參與和邀請小朋友們和青少年們參加。我們也需要很多的支援和幫助。請與 Jennifer 聯繫。請到教會網頁

www. tulsaccc. org 報名和申請參與志願。

- 4. 教會將會正式設立一個新的微信群(TCCC Families local)。主要是 給經常出席教會活動的會員和弟兄姐妹們一個通訊和聯繫平台。其 中一個條件是必須仍然在本地的會友或弟兄姐妹們。這個群將由執 事會主席和副主席負責。此外,這個平台純粹是為了聯繫和通訊, 因此它不是一個提呈的途徑。弟兄姐妹們對教會若有什麼請求,還 是要通過正式流程用書信或電話直接向長執會提交請求。謝謝。
- 5. 上主日中/英語崇拜出席人數 87 人。

祷告事項:

- 1. 為Linda & Daniel Gadd 在澳門的醫療宣教代禱。
- 2. 為Tulsa 地區各教會復興及福音廣傳禱告。
- 3. 為青少年/英文牧師聘牧委員會及聘牧過程禱告。
- 4. 為 Pastor Ron 在東非烏干達設立的牧者訓練中心祷告。
- 5. 為高中和大學畢業生的就學或就業禱告。
- 6. 為牧者和長執們的事奉及家庭禱告。
- 7. 為7/22-7/26 暑期聖經學校各樣籌備工作及招募的同工禱告。
- 8. 為大學學生團契及八月份要來的新生禱告。
- 9. 為暑假將出外旅遊探親的家庭出入平安禱告。
- 10. 為鳳玲姊妹腳踝關節手術後的完全康復禱告。
- 11. Auntie Grace 6/15-7/5 會在新加坡, 為她的視力模糊得醫治禱告。
- 12. 為常牧師在7月中旬預計要做的心臟小手術禱告。

Announcements:

- 1. We welcome new friends who worship with us. Please stay for lunch and fellowship with us.
- 2. Next Sunday (7/7) is our monthly combined worship service will begin at 10:45 AM. Please prepare our heart to come.
- 3. Our church 2019 Vacation Bible School and youth camp will be held from 7/22-7/26 at church. Please reserve time for this wonderful event. We also need a lot of volunteers, and please contact sister Jennifer for more information. Please visit online at www.tulsaccc.org for participation registration and volunteer

request.

- 4. Church will establish a new WeChat account (TCCC families local) for the church members and those who regularly attended church services. This account will be maintained by Deacon board chair and vice-chair. This WeChat platform is only used for announcement and church related sharing. If church member has special request, the request need to be done thru direct email or phone call to the elder and deacon board members. Thank you.
- 5. Last Sunday Chinese/English services attendance was 87.

Prayer Items:

- 1. Pray for Linda & Daniel Gadd for their medical mission in Macau.
- 2. Pray for the revival of the churches in Tulsa and for the spread of the Gospel.
- 3. Pray for the Youth/English pastor search committee and the process.
- 4. Pray for Pastor Ron's Pastor-training Center in Uganda, East Africa.
- 5. Pray for high school and college graduates as they continue schooling or look for employment.
- 6. Pray for the families and ministries of Pastors, Elder, and deacons.
- 7. Pray for the preparation process of VBS (7/22-7/26), Jennifer Chow and co-workers.
- 8. Pray for the student ministry and the coming new students in August.
- 9. Pray for the safety of families who are traveling during the Summer.
- 10. Pray for Hung Ling's complete recovery after the ankle replacement.
- 11. Please pray for Auntie Grace who is in Singapore 6/15-7/5 seeking medical treatment for blurred vision.
- 12. Pray for Pastor Seung's minor heart surgery in mid-July.

講道大綱 Sermon Outlines: